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ZPRÁVA O ČINNOSTI VÝBORU VOS 

V OBDOBÍ  OD XXÍÍÍ. SJEZDU VOS 

Vážení kolegové, 

dovolte mi, abych Vám i tento rok předložil Zprávu o činnosti výboru VOS.  

Tato zpráva, kterou výbor předkládá výroční konferenci, popisuje práci vedení odborového 

svazu a obsahuje především výčet témat, které výbor VOS v průběhu roku řešil. Minulý rok 

2021 byl pro většinu z nás velmi obtížnou zkouškou trpělivosti a odpovědnosti. Práce na  

odborovém svazu se měnila s ohledem na možnosti, které nám dovolovala průběžně vydávaná 

mimořádná opatření, ale i přesto jsme stihli mnohé vyřešit. Nemoc Covid-19 je tu s námi už 

dva roky, a jeho nová mutace Omikron přináší další nová opatření a změny v režimu našich 

životů. Jako světlo na konci depresivního tunelu ovšem zářila skutečnost, že se již začalo proti 

této zákeřné pandemii očkovat, vznikaly seznamy, pro koho je očkování nejnaléhavější, 

do povědomí vstupovala jména vakcín, které by měly i u nás být časem k dispozici. Považoval 

jsem za zázrak naší doby, že vakcíny jsou díky celosvětové spolupráci na výzkumu k dispozici 

tak rychle, že na ně nemusíme čekat roky.  

Moji příbuzní prodělali nemoc Covid-19 na jaře 2021, naštěstí bez nutnosti pobytu 

v nemocnici, takže jsem přesně věděl, že udělám vše pro to, aby se to už neopakovalo. 

Že naočkovat se půjdu ihned, jakmile na mě přijde řada. Především kvůli sobě, protože vážím 

víc, než by bylo ideální, a můj krevní tlak je také vyšší, než by měl být, ale hlavně kvůli ochraně 

svého okolí. Jsem zároveň rád, že pracuji ve vysokoškolském prostředí, které mě naučilo 

kriticky myslet a vyhodnocovat informace z různých zdrojů. Taktéž i díky úsilí českých vědkyň 

a vědců bylo jednoduché zjistit, že vakcína, nevznikla za tři měsíce, ale díky již léta 

probíhajícím pracím. Ale nejdůležitější pro mne byla shoda vědců z různých oborů na tom, že je 

třeba proočkovat co nejvyšší počet lidí a zabránit viru v tom, aby mezi mnoha nakaženými 

rychle mutoval a vytvořil daleko horší a odolnější smrtící mutaci. I přes některá nejednoznačná  

a pro nás komplikující nařízení vlády, společně všichni zaměstnanci a studenti vysokých škol 

tuto tíživou situaci zvládají. Zde samozřejmě je nutné poděkovat všem za jejich přístup 

a obětavost. 

V souvislosti s již dvouletou pandemií se nám do popředí, kromě zdraví nás všech, dostává 

i otázka finanční situace České republiky. Stát je těžce zadlužen a nová koalice již avizovala, 

že bude nutné šetřit, a to v době, kdy je inflace na velmi vysoké úrovni a reálné příjmy 



pracujících se snižují. Zatím v návrhu rozpočtu, který ještě připravil kabinet A. Babiše, byla 

pro vysoké školy přislíbena 1,2 miliardy Kč navíc a zhruba 0,5 miliardy Kč na oblast vědy 

a výzkumu pro vysoké školy. V současnosti je připravován nový návrh rozpočtu na rok 2022 

a já pevně věřím, že rozpočet pro vysoké školy nebude klesat. Vždyť jednou z deklarovaných 

priorit vlády jsou investice do vědy a výzkumu. Osobně si myslím, že zmrazit plošné přidávání 

mezd a omezit investice do vzdělávání a vědy je naprosto kontraproduktivní. Příkladem nám 

může být dvojitá recese ČR v letech po krizi 2008. Od vládních špiček však očekávám citlivější 

přístup ke státu a lidem než ořezávání, osekávání a přiškrcování. Vláda se musí rozhodnout, 

kde a v jaké oblasti jsou priority investic, zda např. do armádní výzbroje nebo do nových 

technologií, které nás mohou posunout mezi vyspělé státy. To jsou otázky, které je třeba vyřešit. 

Už takhle jsou vysoké školy nekonkurenceschopné a hrozí odliv zaměstnanců s přidanou 

hodnotou do jiného sektoru. A zkuste dnes sehnat do školní kuchyně další dobrou kuchařku 

či kuchaře. Ale já osobně věřím, že tuto situaci ustojíme, vždyť v poslanecké sněmovně je 

několik emeritních rektorů, dokonce v rozpočtovém výboru sedí zástupce VOS, kteří současnou 

situaci znají velmi dobře.  

Dobrou zprávou pro rozvoj je pro nás i to, že již tento rok by měly být vypsány výzvy v nových 

operačních programech a důležitý pro nás bude hlavně připravovaný operační program OP 

JAK. 

Mohu vám za výbor slíbit, že budeme dělat vše proto, abychom na vysokých školách měli více 

finančních prostředků. Již jsem měl možnost hovořit s novým panem ministrem Petrem 

Gazdíkem a jeho náměstkem Robertem Plagou o problémech ve vysokém školství. Poukázal 

jsem mimo jiné i na problém ohledně výše mezd zaměstnanců vysokých škol. Díky spolupráci 

s ČMOS PŠ máme domluveno další důležité jednání s předsedou školského výboru Ivem 

Vondrákem. I minulý rok mělo vedení ČMKOS zájem o oblast vysokého školství a předsedovi 

ČMKOS Josefu Středulovi patří naše uznání, že si našel čas a zorganizoval jednání s novým 

předsedou České konference rektorů, kde se řešily mimo jiné i otázky odměňování zaměstnanců 

vysokých škol. Předsedové VOS, ČMKOS a ČMOS PŠ se společně zúčastnili slavnostního 

zahájení akademického roku v Mladé Boleslavi, kde bylo možné diskutovat s rektory 

o problémech vysokoškolského prostředí. 

Abychom mohli více podporovat zaměstnance vysokých škol, podpořili jsme možnost zakládat 

více ZO na jednotlivých ústavech a fakultách a s ohledem na tuto možnost jsme upravili minulý 



rok stanovy VOS Mohu konstatovat, že se tato možnost zatím jeví jako přínosná věc, která 

umožňuje aktivním členům fungovat. 

Pozn.: pro lepší přehlednost jsou v textu vynechány akademické tituly u všech citovaných osob. 

 

 

VZTAH VOS A MŠMT 

V uplynulém roce došlo k několika schůzkám předsedy výboru VOS náměstkem pro řízení 

sekce vysokého školství, vědy a výzkumu Pavlem Dolečkem. Hlavním tématem jednání byla 

především tíživá mzdová situace na vysokých školách. Na tomto místě bych rád poděkoval 

panu náměstkovi za vstřícnost a pochopení při jednáních a rád bych mu popřál mnoho štěstí 

v nové funkci. Dle posledních zpráv se novou náměstkyní stala prorektorka UK Radka 

Wildová.  

Zástupci VOS jsou vždy přítomni přijednání reprezentativní komise náměstka pro vysoké 

školy, kde mají možnost se vyjádřit k rozpočtu pro vysoké školy. Předseda VOS se na návrh 

ČMKOS stal také členem přípravné skupiny pro OP JAK. 

Předseda výboru VOS se opět stal členem odborové delegace pracovního týmu RHSD ČR 

pro vzdělávání a lidské zdroje, kde byla často ze strany VOS připomínkována jednotlivá 

nařízení MŠMT, týkající se vysokých škol. Předseda VOS měl v minulém roce možnost 

vystoupit na konferenci k předsednictví ČR v rámci EU, kde připomenul problémy s až příliš 

živelnou digitalizací na vysokých školách z pohledu zaměstnanců vysokých škol.  

Při jednáních s jednotlivými řediteli odborů jsme jako výbor VOS výrazně usilovali také o to, 

aby finanční prostředky byly vloženy zejména do ukazatele A, což by umožnilo stabilizaci 

akademických a vědeckých pracovníků pro lepší systémové vzdělávání studentů na vysokých 

školách. Naším společným úsilím je navýšení prostředků pro vysoké školství. Pokud se to 

nepovede, nebo pokud budou tyto prostředky klesat jako v roce 2008, nezbyde nám nic jiného 

než uvažovat o podpoře (prosazování) našich oprávněných požadavků radikálnějším řešením, 

kterým mohou být například i stávky, tak jak to provedli kolegové z regionálního školství. 

Osobně si myslím, že nás podpoří i RVŠ a ČKR. V minulosti jsme dokázali uspořádat Petiční 

akci, Týden neklidu s demonstrací před sněmovnou a získat pozornost médií. Témata, s nimiž 

jsme přišli, žila pak ve veřejném prostoru i několik týdnů a mnozí politici, včetně těch, kteří 



nebyli odborům příliš nakloněni, nás nemohli dále přehlížet. I vyloženě pravicoví ministři si 

pak dokázali najít čas a přijít mezi naše členy jednat o našich nejdůležitějších tématech. 

 

 

SPOLUPRÁCE S RVŠ, ČKR a NAÚ 

Oceňuji, že spolupráce s oběma reprezentacemi je na velmi dobré úrovni. V minulém 

roce došlo ke změně ve vedení ČKR, novým předsedou se stal rektor MU Martin Bareš, který 

ihned zapojil odbory do jednání o státním rozpočtu. Předseda VOS byl v rámci těchto různých 

jednání taktéž přizván na mimořádné jednání ČKR. S ČKR probíhá spolupráce a komunikace 

především na úrovni jednotlivých sekretariátů, kdy se je podstatné koordinovat naše činnosti 

a informovat se o aktuálních usneseních. Velmi dobré vztahy panují mezi VOS a RVŠ. Zástupci 

VOS jsou pravidelně zváni na schůze předsednictva i sněmu RVŠ a mají vždy možnost 

vystoupit s aktuální problematikou. V ČKR i v RVŠ proběhly volby nového předsedy, kterým 

se stal dosavadní předseda RVŠ Milan Pospíšil. Obě reprezentace participují se svými členy 

nejen na aktivu předsedů ale i na jednotlivých schůzích výboru VOS.  

Dalším významným partnerem VOS je Národní akreditační úřad (NAU), který byl vytvořen 

na základě novely vysokoškolského zákona. Předseda NAU Ivan Barančík pozval předsedu 

VOS na výroční jednání NAU, která minulý rok probíhala v online prostředí. Díky této 

spolupráci měl VOS možnost se podílet na změnách, které se uskutečnily v rámci statutu NAU 

a které se týkají profesního vzdělávání. 

Dobré partnerské vztahy akademických reprezentací a VOS jsou mimořádně důležité 

a odpovídají dlouhodobé strategii VOS založené na potřebě společného postupu při jednání 

s politiky o životně důležitých problémech vysokých škol, jejich studentů a zaměstnanců. Díky 

silnému hlasu VOS a ČMKOS v rámci jednání s politickými reprezentacemi se považují obě 

reprezentace a odbory za nepominutelné partnery a v řadě otázek i za důležité spojence. 

Vysokoškolský odborový svaz se stal stálým partnerem Fóra předsedů akademických senátů, 

předseda výboru přijal pozvání na zasedání, které se konalo na Západočeské univerzitě v Plzni 

a na Karlově univerzitě, kde měl možnost prezentovat činnost VOS a seznámit předsedy senátu 

s problémy zaměstnanců z pohledu zastoupených odborů.  

 



SPOLUPRÁCE S ČMOS PŠ  

Českomoravský odborový svaz pracovníků školství (ČMOS PŠ) a Vysokoškolský odborový 

svaz (VOS) jsou i díky blízkosti svých sídel v každodenním kontaktu, což nám usnadňuje 

společnou práci nad tématy školství v ČR a Evropě a zlepšování podmínek zaměstnanců 

ve školství u nás. Vyměňujeme si aktuální informace a úzce koordinujeme společný postup 

při vyjednáváních na různých grémiích. Vítáme snahu ČMOS PŠ nám pomoci při snaze 

prosadit navýšení rozpočtu pro vysoké školy. Taktéž VOS vždy plně podporoval ČMOS PŠ 

při jejich úsilí o navýšení platů v regionálním školství. Je nutné si uvědomit, že při velikosti 

svazu máme díky podpoře ČMOS PŠ daleko lepší vyjednávací pozici. V tomto roce budeme 

mít také možnost prezentovat názory VOS v týdeníku ČMOS PŠ „Školství“, které nám umožní 

informovat o problematice vysokých škol mnoho kolegů z regionálního školství. 

 

 

VOS a ČMKOS  

Zde bych rád ocenil ČMKOS a především její vedení za velmi vstřícnou spolupráci, především 

při aktivní snaze zajistit co nejrychleji na jaře roku 2021 očkování akademických pracovníků, 

tak jako se to podařilo připravit pro ostatní školské pracovníky.  

Tento rok čeká ČMKOS volební sjezd, na kterém si delegáti zvolí nové vedení. Pozvaní delegáti 

VOS mají mnoho dobrých argumentů podpořit na tomto sjezdu stávající vedení ČMKOS. 

Výbor VOS se v minulém období snažil ke členství v konfederaci přistupovat velmi 

zodpovědně a aktivně. Podařilo se zvýšit zainteresovanost vedení ČMKOS na řešení 

problematiky terciárního vzdělávání jako mimořádně důležitého předpokladu vývoje moderní 

společnosti a ekonomické konkurenceschopnosti. Bez členství v konfederaci bychom měli 

problematičtější přístup k jednáním na vládní úrovni, jakou představuje RHSD (tripartita). 

Spolupráce s ČMKOS je tím faktorem, který nám otevírá, obrazně řečeno, nejedny dveře. VOS 

také plně využívá právní aparát ČMKOS, který sleduje i případy porušování odborových práv, 

s nímž se v poslední době setkávají i některé naše ZO. Již také došlo k několika případům právní 

pomoci ze strany ČMKOS, které pomohly řešit problémy i členům VOS. Velice rád bych za nás 

na tomto místě poděkoval kolegovi z ČMKOS V. Procházkovi za velmi vstřícnou podporu a 

technické zajištění XXIII. Sjezdu VOS, který se kvůli pandemii konal on-line. 



KOLEKTIVNÍ VYJEDNÁVÁNÍ 

 

Jednání o nových kolektivních smlouvách zůstává na řadě škol dosud otevřeno, výbor 

VOS doporučil ZO a KOR, aby aktivně uplatňovali adekvátní požadavky mzdového nárůstu 

vzhledem k očekávanému navýšení rozpočtu vysokých škol. Je třeba tyto požadavky vznést, 

což mimo jiné dodává vedoucím strukturám škol argumenty pro rozpočtová jednání s MŠMT.  

V této souvislosti je i vhodným argumentem poukázat na minimální rozdíl mezi průměrným 

platem v regionálním školství a průměrnou mzdou na vysokých školách. Lze doufat, že 

s ohledem na proběhlá jednání výboru VOS s ČKR bude postoj rektorů ke kolektivnímu 

vyjednávání vstřícnější než obvykle. Kolektivní vyjednávání je základní formou sociálně 

pracovní obrany zaměstnanců, a proto vyžaduje pečlivou přípravu. Je pro nás nanejvýš důležité, 

abychom se více a více stávali platnými partnery vedení vysokých škol a byli vnímáni jako 

informovaní a důležití zástupci všech zaměstnanců.  

Výbor VOS se z povahy věci přímo vyjednávání ve sporných případech nemůže 

zúčastnit, jeho důležitou rolí je však tato jednání monitorovat, koordinovat, nabízet podporu 

znalostí a zkušeností svých členů a zprostředkovat případné nezbytné konzultace s odborným 

aparátem ČMKOS.  

. 

BOZP   

Problematika zajištění BOZP se stává v pracovním prostředí stále důležitější, ale také 

složitější. VOS podporuje systematický přístup a zajištění informovanosti v této oblasti. Výbor 

proto schválil svazovému inspektorovi další prodloužení pracovní smlouvy. Inspektor 

předkládá konferenci každoročně pravidelnou zprávu o své činnosti. V minulém roce svazový 

inspektor taktéž navštívil některé součásti univerzit, kde provedl v souladu se zákonem kontrolu 

BOZP na určených fakultách. Včas byla ke každé kontrole dodána závěrečná zpráva. Je důležité 

a nezbytné, aby se ZO s dostatečnou pozorností problematice BOZP věnovaly a stavěly se 

aktivně ke své roli společenské kontroly. Výbor prostřednictvím svazového inspektora bude 

i v dalším období věnovat nadále větší pozornost zájmu ZO o odborná školení BOZP a výkonu 

společenského dozoru v gesci ZO na jednotlivých pracovištích.  

Plánovaný seminář pro členy ZO V Praze byl z důvodu pandemie odložen a plánujeme připravit 

jeho uskutečnění po uvolnění současných restrikcí.  



HOSPODAŘENÍ VOS  

Jako každý rok je hospodaření svazu věnována zvláštní zpráva. Rozbor aktuálního stavu 

hospodaření je předmětem každého jednání výboru VOS a taktéž i Kontrolní komise (KK). 

Výbor VOS a sekretariát dbá na řádné hospodaření svazu. Dobrou zprávou pro rozpočtovou 

situaci je, že byla vyplacena delimitace ve stejné výši jako minulý rok. Červnová valná hromada 

Majetkové, správní a delimitační unie odborových svazů (MSDU OS) bude na svém zasedání 

řešit budoucnost této unie, což bude mít vliv na výši delimitace pro příští roky. Zdrojem 

financování jsou vedle odvodů ZO právě delimitační podíly VOS z majetku spravovaného 

MSDU OS a výnosy z majetkového podílu KŠV Brno. Konkrétní čísla lze nalézt ve Zprávě 

o hospodaření, kterou výbor konferenci předkládá.  

Evergreenem je přetrvávání neplnění základních povinnosti některých ZO, jejichž 

platební morálka zůstává i přes opakované výzvy k nápravě velice nízká (nedostatečná). Plnění 

základních povinností při fungování ZO chce VOS v tomto roce aktivně řešit.  

V dozorčí radě KŠV v Brně nás zastupuje Jiří Konečný a Luboš Bauer je členem valné 

hromady. Oba zástupci pravidelně informují výbor o jednání orgánů KŠV. Předseda VOS se 

pravidelně účastní Valných hromad MSDU OS a člen kontrolní komise Jiří Luňáček je členem 

kontrolní komise MSDU OS. 

 

SPOLUPRÁCE VÝBORU VOS A KONTROLNÍ KOMISE 

 

Stejně jako v předchozím období je spolupráce výboru s Kontrolní komisí VOS (KK) 

už tradičně bezproblémová. KK VOS při své činnosti nenalezla žádné systémové a zásadní 

závady. Výbor se zápisy ze zasedání KK pravidelně zabývá a předseda KK se účastní jednání 

výboru zejména v situacích, kdy výbor nebo kontrolní komise považují za nezbytné některé 

problémy podrobně diskutovat. Stejně tak KK pravidelně projednává zápisy ze schůzí výboru. 

Její vlastní činnosti je věnována zvláštní zpráva.  

 

 

 



ZÁVĚR 

 

V nadcházejícím roce budou vysoké školy vystaveny mnoha vážným výzvám. Budou 

se připravovat na vznikající navyšování nákladů na činnost škol, což nepochybně přinese 

závažné a mnohdy i nepříjemné změny ve vnitřním životě škol i jejich součástí. Lze jen doufat, 

že se zúčastněným aktérům povede vyjednat ve státním rozpočtu navýšení finančních 

prostředků pro vysoké školy, a to jak v oblasti institucionální ale taktéž v oblasti vědy 

a výzkumu. Ve všech případech je úkolem odborů čelit nepříznivým důsledkům těchto změn 

pro pracovní „komfort“ zaměstnanců, nepřipustit zhoršení pracovních podmínek 

pro zaměstnance vysokých škol. Měli bychom i nadále usilovat všemi prostředky, které máme 

jako odbory k dispozici, prosazovat zásadní koncepční změnu postoje veřejnosti a následně 

vlády k financování vysokých škol s respektováním jejich základního významu pro budoucnost 

země.  

Setrvalým úkolem VOS a zejména výboru je aktivní role v ČMKOS. Uplynulé období 

přineslo v tomto ohledu řadu pozitivních zkušeností, z nichž nejdůležitější bylo prosazení 

otázky financování vysokých škol v programu jednání pléna tripartity a zřetelně vzrůstající 

zájem vedení ČMKOS o problematiku celého terciárního vzdělávání. Stále také platí, že se 

VOS jako malý odborový svaz neobejde bez těsné spolupráce se sociálními partnery, bez a širší 

společenské aktivity. Odbory jsou a budou plně zapojeny do předsednictví ČR v rámci EU a zde 

chceme, aby vznikl prostor pro bližší seznámení kolegů z ostatních zemí EU s našimi tématy. 

Velmi kladně vnímáme výbornou spolupráci s kolegy ze Slovenska, se kterými bychom mohli 

například představit společná témata v rámci našeho blížícího se předsednictví. Důležitým 

momentem pro bližší spolupráci byla účast předsedy VOS na sjezdu slovenských kolegů. 

Jak jistě víte na mimořádném sjezdu v září minulého roku, došlo k navýšení počtu členů 

výboru z pěti na sedm. Jsem velmi potěšen aktivním přístupem nových členek výboru, které se 

ihned zapojily do činnosti. Zvláštní poděkování si zaslouží i vedoucí našeho sekretariátu 

Martina Anýžová, bez jejíž aktivity a ochoty by fungovaní svazu bylo téměř nemyslitelné. 

 

 

 

 



Příloha: 

AKTIVITY ČLENŮ VÝBORU v roce 2021. 

 

LEDEN 

 

11. ledna   Schůzka s předsedou RVŠ 

    Mgr. Baierl 

 

12. ledna Schůzka s předsedou ČKR 

 Mgr. Baierl 

 

18. ledna   MŠMT - schůzka s p. Dolečkem 

 Mgr. Baierl 

 

25. ledna ČMKOS + sekretariát VOS - administrativa 

 Mgr. Baierl 

 

28. ledna Schůzka s předsedou RVŠ 

 Mgr. Baierl 

 

 

ÚNOR 

 

3. února   Realizační tým ESF 

    Mgr. Baierl 

 

8. února   Tripartita MMR 

    Mgr. Baierl 

 



9. února   XXIII. Sjezd VOS 

 

10. února   Jednání na UP v Olomouci 

    Mgr. Baierl  

 

12. února   Schůzka s předsedou ČMKOS  

    Mgr. Baierl 

 

16. února   PT RHSD MŠMT 

    Mgr. Baierl 

 

18. února   Předporada k Tripartitě + předsednictvo RVŠ 

    Mgr. Baierl 

 

25. února   ČMKOS + sekretariát VOS - administrativa 

    Mgr. Baierl 

 

 

BŘEZEN 

 

2. března   Jednání na MMR 

    Mgr. Baierl 

 

4. března   Jednání Dozorčí rady KŠV Brno 

    Ing. Konečný 

     

18. března   Předsednictvo RVŠ 

    Mgr. Baierl 

 

30. března PT RHSD MŠMT 

    Mgr. Baierl 



DUBEN 

 

9. dubna   Předporada k Tripartitě 

    Mgr. Baierl 

 

13. dubna Schůzka s předsedou ČMKOS 

 Mgr. Baierl 

 

19. dubna Schůzka s p. Barančíkem 

 Mgr. Baierl 

 

20. dubna Schůzka s p. Martínkem 

 Mgr. Baierl 

 

22. dubna Valná hromada SPTV 

 Mgr. Baierl 

  

29. dubna Administrativa – sekretariát VOS 

 Mgr. Baierl 

 

29. dubna   Jednání Dozorčí rady KŠV Brno 

    Ing. Konečný 

 

 

KVĚTEN 

 

4. května Schůzky – p. Sklenička, p. Pospíšil, p. Barančík 

 Mgr. Baierl 

 

5. května Tripartita MŠMT 

 Mgr. Baierl 



 

6. května   CSVŠ 

    Mgr. Baierl 

 

13. května Schůzka s náměstkem ministra školství 

    Mgr. Baierl 

 

19. května   Gender a pandemie 

    Mgr. Baierl 

 

20. května   RVŠ + sekretariát VOS - administrativa 

    Mgr. Baierl 

 

24. května   Stěhování archivu 

    Mgr. Baierl 

     

25. května   PT RHSD pro místní rozvoj a fondy EU 9 

    Mgr. Baierl 

 

25. května   Jednání Dozorčí rady KŠV Brno 

    Ing. Konečný 

 

26. května PČR – schůzka s p. Valachovou 

 Mgr. Baierl 

 

 

 

 

 

 

  



ČERVEN 

 

2. června Reprezentativní komise MŠMT 

 Mgr. Baierl 

 

7. června MŠMT – schůzka s p. Dolečkem 

 Mgr. Baierl 

 

8. června Sněm ČMKOS + Tripartita 

 Mgr. Baierl 

     

9. června PČR – schůzka s p. Valachovou 

 Mgr. Baierl 

 

10. června Zasedání výboru VOS 

  

17. června MPSV – schůzka s p. Hamáčkem 

 Mgr. Baierl 

 

21. června   Jednání Dozorčí rady KŠV Brno 

    Ing. Konečný 

 

20. - 21. června Slovensko – výměna zkušeností 

 Mgr. Baierl 

  

25. června VH MSDU OS 

 Mgr. Baierl 

 

28. června Rada předsedů ČMKOS, sekretariát VOS - administrativa  

 Mgr. Baierl 

 



ČERVENEC 

 

     

8. července   MŠMT 

    Mgr. Baierl 

 

13. července   MŠMT 

    Mgr. Baierl 

 

15. července   ČMKOS 

 Mgr. Baierl 

 

19. července RVŠ – schůzka s p. Pospíšilem 

 Mgr. Baierl 

 

22. července ČMKOS 

 Mgr. Baierl 

 

23. července Strategie 

 Mgr. Baierl 

 

27. července ČKR – schůzka s p. Skleničkou 

 Mgr. Baierl 

 

29. července Zasedání fóra předsedů AS 

 Mgr. Baierl 

 

 

 

 

 



SRPEN 

 

5. srpna    ČMKOS 

    Mgr. Baierl 

 

10. srpna   Společné zasedání výboru a kontrolní komise VOS  

   

 

19. srpna   MPO – schůzka s p. Havlíčkem 

    Mgr. Baierl 

 

17. srpna   Jednání Dozorčí rady KŠV Brno 

    Ing. Konečný 

 

23. srpna   Rada předsedů ČMKOS 

    Mgr. Baierl 

 

 

ZÁŘÍ 

 

6. září    MSDU OS – hotel Imperial 
 Mgr. Baierl 

 

7. září Zasedání výboru VOS  

 

9. září MŠMT – Národní technická knihovna 

 Mgr. Baierl 

 

16. září Předsednictvo RVŠ 

 Mgr. Baierl, RNDr. Dolanský 

 

21. září Mimořádný sjezd VOS 



ŘÍJEN 

 

1. října ČMKOS 

 Mgr. Baierl 

 

5. října Zasedání výboru VOS  

 

7. října Slavnostní zahájení akademického roku 

 Mgr. Baierl 

 

11. října RROS, ČMKOS 

 Mgr. Baierl 

 

12. října Sekretariát VOS – administrativa 

 Mgr. Baierl 

 

14. října Předsednictvo RVŠ 

 Mgr. Baierl, RNDr. Dolanský, PaedDr. Jánošová 

 

18. října Rada předsedů ČMKOS 

 Mgr. Baierl 

 

21. října Konference, ČMOS PŠ, RVŠ 

 Mgr. Baierl 

 

22. října Honoris causa AMU 

 Mgr. Baierl 

 

 

 

 



LISTOPAD 

 

1. listopadu   ČMKOS 

    Mgr. Baierl 

 

2. listopadu   Jednání Dozorčí rady KŠV Brno 

    Ing. Konečný 

 

2. listopadu   Sekretariát VOS – administrativa 

    Mgr. Baierl 

 

9. listopadu   Zasedání výboru VOS 

 

11. listopadu   Schůzka s předsedou ČKR – Brno 

    Mgr. Baierl 

 

16. listopadu   ČMKOS, MŠMT 

    Mgr. Baierl 

 

17. listopadu   Uctění památky 17. listopadu 

    Mgr. Baierl 

 

19. listopadu   Schůzka s budoucí rektorkou UK Praha 

    Mgr. Baierl 

 

23. listopadu   MPSV 

    Mgr. Baierl  

 

30. listopadu   ČMKOS, sekretariát VOS - administrativa 

    Mgr. Baierl 

 



PROSINEC 

 

2. prosince   Dům zahraniční spolupráce 

    Mgr. Baierl 

 

6. prosince    Poslanecká sněmovna PČR 

    Mgr. Baierl 

 

7. prosince   Setkání v ČNB 

    Mgr. Baierl 

 

9. prosince   Zasedání výboru VOS 

 

9. prosince   Reprezentativní komise MŠMT 

    Mgr. Baierl. Ing. Konečný 

  

10. prosince   VH NSDU OS 

    Mgr. Baierl 

 

13. prosince   Rada předsedů ČMKOS 

    Mgr. Baierl 

 

15. prosince   ČMKOS 

    Mgr. Baierl 

 

16. prosince   ČSOB 

    Mgr. Baierl 

 

17. prosince   Sekretariát VOS - administrativa 

    Mgr. Baierl 

 



22. prosince   Poslanecká sněmovna PČR 

    Mgr. Baierl 

 

 

RNDr. Dolanský zastupuje VOS na jednáních Regionální rady odborových svazů Plzeňského kraje. 

 

 

 

 


